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Referat af skolebestyrelsesmøde onsdag d. 27. april 2022 kl. 17:00-19:00  
 

Deltagere: Christoffer Korsbakke Mortensen, Sara Vinding, Nadja Tandrup, 
Dan Cui Priergaard, Sidsel Buhl, Zoe 9.x, Louise Nørholm, Mette Stæhr 
Niedersøe, Rikke Michan, Ane Palsberg Wæhrens, Sofie 7.x, Sidsel Raben 
 
Ordstyrer: Rikke Michan  
Referent: Mette Stæhr-Niedersøe  
 
  

Afbud:  Anders Folmer Buhelt 

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Godkendelse af referat  
(2 min) 

17:00-
17:02 

Godkendelse af referat 
 

Godkendt 

ViTo og Ukraine  17:02-
17:15 

Jacob Strønæs orienterer  Gennemgang af VITO´s organisering og opgaver. 
 

Økonomi  17:15-
17:30 

Økonomi v. Thomas Mathiesen  
 

Thomas gennemgår regnskabet fra 2021. 
Thomas gennemgår kvatalsrapport marts 2022 



 

2 
 

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Meddelelser (Orientering) 
 
 

17:30-
17:45 

Formanden 
Skoleledelsen 
Medarbejderne 
Elevrådet 

Formanden:  
Skoleledelsen:  
- Orientering om Villaen og vi håber på en 

genbevilling, så tilbuddet kan fortsætte. 
- Fagfordeling: Vi arbejder på at få fag og 

personale til at hænge sammen 
- Skolebestyrelsesvalg: Der er deadline på 

fredag og der er endnu ikke kommet 
kandidater 

- Sommerfest: Majfest d. 19/5. Vi vil gerne 
bede bestyrelsen om at få lov at bruge nogle 
midler fra Bakkegårdsfonden. 7. og 8. klasse 
tjener penge til skolefesten. 

- Samarbejde med Skolens venner – 
samarbejdsaftale om en enkelt elev m. 
kronisk sygdom, der har brug for at gå fra.  
Må ikke tage lærer/pædagogarbejde. Kunne 
evt. bruges til noget kantine? 

- Velkomst for kommende 0. klasser: Mini OL. 
 
 



 

3 
 

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Ungeprofilundersøgelse  17:45-
17:55 

Orientering og kort gennemgang om ungeprofilundersøgelse  
(Vedhæftet)  

Undersøgelsen er præsenteret for udskolingen i 
april. Medarbejderne har mest undret sig over, at 
eleverne ikke har aftaler med deres forældre, om 
hvornår de skal komme hjem. Måske indgås 
aftaler på andre måder. 
SSP har holdt et møde sammen med børn og 
forældre om undersøgelsen d. 31/5. 
Forældreoplevelse var, at det var fine dialoger ml. 
børn og voksne. Selve oplægget var meget 
oplæsning af undersøgelsen. Have mere fokus på, 
hvad man kan drage ud af tallene. Mere stram 
styring, når forældre bryder ind med egen 
dagsorden.  
Vi har på Bakkegård mange unge, der går til noget 
og går på klub. Flere end kommunen.  
Interessant at de unge tror, at mange unge 
kammerater drikker – men virkeligheden er, at 
mange ikke drikker.  
De vægter meget, at man skal bruge tid med sine 
børn – den information og vigtigheden bør 
komme tidligere.  

Nationale trivselsmåling  17:55-
18:05 

Orientering og kort gennemgang af skolens nationale 
trivselsmåling  
(Vedhæftet)   

Vores plan er, at vi sætter en detaljeret 
gennemgang på et møde efter sommerferien. 
Hvert team bliver også bedt om at finde 
observationspunkter og vi er som ledelse i dialog 
med teamene. AKT kommer også ind over.  

Status på kantineprojekt  18:05-
18:10 

 VI har rykket Årstiderne, og det ligger nu hos 
skolechef og Rikke, og der er et møde 20. maj.  
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Kort om planen for mødet 
langt møde 8. juni kl. 17:00-
20:30 i Byens hus 

18:10- 
18:15 

- Rundvisning byens hus og oplæg/opsamling om tek. 
Forståelse  

- Færdiggørelse af opdateret værdisæt, ordensregler, 
håndtering af overtrædelse af ordensregler, 
kommunikationsprincip Aula samt antimobbestrategi. 
Frem mod mødet vil der i udvalg blive lavet udkast til 
arbejdet på mødet.  

 

Eventuelt  18:15-
18:20 

 Ane og Nadja har holdt møde med forældre om 
episode fra januar. Et fint og konstruktivt møde.  

Spisning og forberedelse af 
kontaktforældremøde  

18:20-
19:00 

  

Kommende punkter / 
opfølgning  

 - Nationale test  
 

 

 


